
 
Zápisnica 

z 15. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Semerovciach konaného  
dňa 19. septembra  2012  

 
Prítomní: 

- Tomáš Pásztor, Mgr. – starosta obce 
- Agnesa Tureková, Ing. – hlavná kontrolórka obce 
- poslanci obecného zastupiteľstva- podľa prezenčnej listiny v počte 7  

 
 

1. Otvorenie  
 

     Rokovanie 15. zasadnutia obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce 
Mgr. Tomáš Pásztor, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Starosta 
skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je prítomné v plnom počte a  je 
uznášajúce schopné.  
     Za overovateľov zápisnice určil poslancov Gejzu Uhrína a Ladislava 
Kontráša.  Za zapisovateľku určil p. Helenu Fajčíkovú. 
     Oboznámil poslancov s programom schôdze. Dal návrh na doplnenie 
programu v bode rôzne :  monitorovanie programového rozpočtu obce 
k 30.6.2012.  Dal hlasovať o doplnenie programu. Poslanci jednohlasne 
súhlasili s doplnením programu.  
     Zároveň  dal hlasovať o predložený program:  kto súhlasí s predloženým 
programom? 
Hlasovanie: 
Za: 7 
Proti:0 
Zdržal sa: 0 

                     
2. Správa o plnení uznesení OcZ 
 

     K tomuto bodu programu starosta uviedol, že na predošlom zasadnutí 
obecného zastupiteľstva neboli uložené žiadne mimoriadne úlohy, uznesenia 
sa plnia priebežne.  
  

3. Interpelácia poslancov OcZ 
 

     V tomto bode programu poslanec Jambor upriamil pozornosť na zlý stav 
cesty vedľa cintorína vedúcej do dediny. Sú tam veľké diery a je veľmi 
nebezpečná predovšetkým pre cyklistov. Starosta poznamenal, že to už riešil 
s pracovníkmi obce, ale nie je to ono.  Bude sa informovať u cestárov, koľko 
by stála oprava cesty na tomto úseku. Poslanec M. Vanovský poznamenal, že 
predávajú asfaltové vrecia, ale nevie, koľko to stojí. Asfalt treba len zohriať 
a zaliať diery.  
     Poslanec L. Kontráš uviedol, že v Semer Potoku na pozemku Šepetkovcov 
objavil jednu odkrytú studňu. Pripravil žiadosť na Okresné riaditeľstvo PZ 
v Leviciach, aby prišli prešetriť studňu, či náhodou tam nie sú nejaké zostatky, 
ale to pravdepodobne obec bude musieť zaplatiť. Starosta poznamenal, že 
uvedený pozemok má vlastníkov, ktorí za to obci platia aj daň z nehnuteľnosti, 
ich povinnosťou je postarať sa o zakrytie studne.  



     Poslanec G. Uhrín nadniesol, že smetné koše v cintoríne sú stále plné, či 
by sa nedalo vyhlásiť v miestnom rozhlase, aby tam ľudia nedávali odpad 
z hrobov. Starosta uviedol, že sme to už hlásili, žiaľ ľudia napriek tomu  tam 
vkladajú odpad. Ešte ich na to upozorníme a keď aj naďalej tam budú dávať 
odpad z hrobov, koše budeme nútení pozbierať.  
     Starosta mal pripravenú prezentáciu o vypracovaných projektoch za jeho 
pôsobnosti vo funkcii starostu. Poukázal najmä na to, že kým projekty 
bývalému vedeniu pripravoval za odplatu, teraz ako starosta všetko robí 
zadarmo. Jeho správa je priložená k zápisnici a tvorí jej prílohu č. 1.  
   

4. Správa o začiatku školského roka 2012/2013 v ZŠ a MŠ 
 

     Správu o začiatku školského roka 2012/2013 za ZŠ pripravila riaditeľka 
Mgr. Eva Krupčiaková a správu za MŠ riaditeľka MŠ Andrea Hudecová. 
Správy tvoria prílohu č. 2 a 3 tejto zápisnice. Obe správy poslanci jednohlasne 
vzali na vedomie. 
      V tomto bode starosta informoval prítomných, že školská rada MŠ na 
podnet riaditeľky súhlasila so zmenou otváracieho času  v MŠ a to zo 7,00 
hod  na  7,30 hod. Starosta túto zmenu zamietol, nakoľko si myslí, že je to 
dosť veľký zásah do kolobehu života MŠ ako aj rodičov a detí.   

 
5. Plnenie rozpočtu za I. polrok 2012 
   

       S plnením rozpočtu obce za I. polrok 2012 poslancov oboznámila 
účtovníčka H. Fajčíková. Výkazy o plnení rozpočtu boli doručené poslancom 
cez e-mail a sú prílohou č. 4 tejto zápisnice. Nakoľko poslanci nemali 
k plneniu rozpočtu žiadne pripomienky, ani dotazy, starosta dal hlasovať:  kto 
súhlasí s plnením rozpočtu za I. polrok 2012? 
Hlasovanie: 
Za: 7 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

             
6. Správa hlavnej kontrolórky o vykonanej kontrole pokladne Obce Horné 

Semerovce   
 
      V súlade so zákonom č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov hlavná kontrolórka predložila správu o kontrolnej 
činnosti za II. polrok 2012. Kontrola bola vykonaná na základe plánu 
kontrolnej činnosti na rok 2012. Kontrolná činnosť bola zameraná na 
dokladovú kontrolu pokladne. Správu o výsledkoch kontrolnej činnosti poslanci 
brali na vedomie. Správa je priložená k zápisnici a tvorí jej prílohu č. 5 
 

7. Návrh úpravy platu starostu obce podľa zákona 253/1994  
 

      V tomto bode starosta informoval poslancov , že na základe zákona 
č.253/1994 v znení neskorších predpisov, plat starostu musí byť odsúhlasený 
obecným zastupiteľstvom každoročne. Od 1.1.2012  mu prináleží  plat 1 297 € 
/ 1,65  násobok sumy 786 €, čo je  priemerný plat v národnom hospodárstve 
za rok 2011/ . Základný plat mal zvýšený v predošlom roku o 10,95% . Na 
základe uvedených skutočností navrhol plat starostu vo výške 1439 €.  Dal 



hlasovať o uvedený návrh:  kto súhlasí s predloženým návrhom úpravy platu 
starostu? 
Hlasovanie:  
Za: 5 
Proti: 1 / L. Kontráš / 
Zdržal sa: 1 / T. Balogh / 

 
8. Rôzne: 
 
- monitorovanie programového rozpočtu obce k 30.6.2012 
 

        Súčasťou programového rozpočtu je monitorovanie tzv. programového 
plnenia rozpočtu a jeho polročné hodnotenie. K tomuto bodu programu 
poslanci obdržali výkaz s percentuálnym plnením programového rozpočtu. 
Výkaz je prílohou č.6 tejto zápisnice. Nakoľko k uvedenej otázke poslanci 
nepredložili žiadne dotazy, ani pripomienky, starosta dal hlasovať: kto súhlasí 
s plnením programového rozpočtu obce  k 30.6.2012? 
Hlasovanie: 
Za: 7 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

- ŠKD- predĺžená doba prevádzky   
 

        V tomto bode programu starosta informoval prítomných, že od 1.9.2012 
v školskom klube je predĺžená prevádzka z 15,00 hod do 15,30 hod.  Poslanci 
uvedenú správu brali na vedomie.  
  

9. Diskusia   
 
     V bode diskusia starosta informoval prítomných, že v školskej jedálni došlo 
k personálnej zmene, od 1.9.2012 vedúcou ŠJ je Ing. Martina Bukovinová.  

                Igor Jambor sa informoval ohľadom detského ihriska, kedy sa začne  
            s realizovaním? Starosta informoval prítomných, že ohľadom vybudovania  
            nového detského ihriska nastali zmeny, na podnet občanov nové detské  
            ihrisko bude stáť na mieste starého ihriska . Staré ihrisko začnú  
            rozoberať zajtra. Samozrejme čierna skládka sa zlikviduje, upraví sa  
            pozemok a hojdačky zo starého ihriska sa umiestnia tam. 
                  Gejza Uhrín nadniesol tému ohľadom cestných tabúľ. Na jednom mieste  
            ešte chýba tabuľa daj prednosť v jazde a ostatné tabule by sa mali  
            premaľovať. 
                   Marian Vanovský informoval prítomných, že pripravil reklamnú tabuľu 
             na súťaž vo varení guláša. Starosta k tejto téme uviedol, že v porote budú 
             p. Pechovský, primátor mesta Šahy p. Lövi, starosta V. Túroviec p. Péter,  
             starosta z Hokoviec p. Kišš. Od sponzorov máme zatiaľ sľúbených 330 €. 
             Ceny pre najlepších sú zaistené od kúpeľov Dudince a to Wellness vstupy . 
             Starosta poznamenal, že ohľadom tejto akcie ešte zvolá poradu poslancov.  
                    V tomto bode ešte poslanec L. Kontráš navrhol podať žiadosť na  
              na Dopravný inšpektorát v Leviciach o zníženie rýchlosti v obci.     
              
            



UZNESENIA 
z 15. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Horné Semerovce, 

zo dňa 19. 09. 2012. 
 

 
Uznesenie č. 110/2012 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach berie na vedomie 

 správu o začiatku školského roka ZŠ Horné Semerovce 71 a MŠ Horné 
            Semerovce 71 za školský rok 2012/2013 
 
Uznesenie č. 111/2012 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje 

  plnenie rozpočtu Obce Horné Semerovce za rok I. polrok 2012 
 
Uznesenie č. 112/2012 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach berie na vedomie 

  správu hlavnej kontrolórky o vykonanej kontrole pokladne Obce Horné 
            Semerovce 
 
Uznesenie č. 113/2012 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach určuje plat starostu s účinnosťou od 
1.1.2012 

 podľa § 4 ods. 2 zák. č. 253/1994 Z. z. zvýšený o 10, 95.%, vo výške -1439,00 
€. 

 
Uznesenie č. 114/2012 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach berie na vedomie 

  monitorovanie programového rozpočtu Obce Horné Semerovce 
 
Uznesenie č. 106/2012 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach berie na vedomie 

  predĺženie prevádzky ŠKD z 15.00 na 15.30 
 
10. Záver 

 
Starosta obce skonštatoval, že program 15.  zasadnutia obecného 
zastupiteľstva  je vyčerpaný. Poďakoval prítomným za účasť a ukončil 
zasadnutie obecného zastupiteľstva.   

 
 
Overovatelia zápisnice: 
 
Gajza Uhrín  .................................... 
Ladislav Kontráš......................................................... 
 
 
 
 
 
                                                                                                      Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                                            starosta obce. 


